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Protokół Nr XII/11 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 31 sierpnia 2011 roku 

 
Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta i trwała  od 14.00 do 18.35 

 
(nieobecny- usprawiedliwiony -  radny Zygmunt Derej) 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzyła i prowadziła przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot. 
Stwierdzając prawomocność obrad poinformowała, że na statutową liczbę 23 radnych  
w obradach uczestniczy 18  radnych.  
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, prowadząca obrady Elżbieta 
Czeczot przedstawiła wniosek prezydenta miasta o zdjęcie z porządku obrad punktu 4  
dot. ustalenia stref płatnego parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu 
pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w 
strefach płatnego parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
Uzasadniając wniosek poinformowała o braku opinii Starostwa Powiatowego do 
powyższego projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie, tj. 16 głosów „za” przyjęli wnioskowaną zmianę. 
 
W związku z tym porządek dzienny sesji Nr XII przedstawia się jak niżej:  
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Prezentacja studium programowo-przestrzennego dla kompleksu basenowo-

rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. utworzenia na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle odrębnych obwodów 
głosowania w szpitalach, domu pomocy społecznej i areszcie śledczym, 
ustalenie ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej 
zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku,  

2. dostosowania do stanu faktycznego opisu granic stałych obwodów głosowania 
na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle, 

3. wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kędzierzyn-Koźle do reprezentowania             
w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Czysty Region”, 

4. powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu, 
5. przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami, 
6. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 

2011-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
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7. trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                     
w Kędzierzynie-Koźlu oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

8. w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011, 
9. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, 
10. zmiany uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budżetowych na rok 2011 wraz z autopoprawką,  
7. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje              

i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 2. 

Radni nie wnieśli uwag do protokółu Nr X/11 z sesji Rady Miasta odbytej 
29 czerwca  i Nr XI/11 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbytej 26 lipca 2011 r.. 
W związku z powyższym przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot stwierdziła 
przyjęcie ww.  protokółów. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawiła Elżbieta Czeczot Przewodnicząca Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła, Prezydent Miasta..  

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Hubert Majnusz nawiązując do informacji przewodniczącej Rady Miasta dot. terminu 
składania wniosków do budżetu miasta przypomniał, że do tej pory rady osiedlowe 
mogły składać do prezydenta miasta wnioski do 30 września. Natomiast z informacji 
przewodniczącej wynika, że termin upływa z dniem 31 sierpnia. W związku z tym 
poprosił o odniesienie się do tej kwestii. 
 
Alina Janik, Skarbnik Miasta potwierdziła, że uchwała Rady Miasta  z  maja 2006   
roku  w  sprawie   procedury   uchwalania  budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle oraz   
rodzaju   i   szczegółowości   materiałów  informacyjnych  towarzyszących  projektowi  
budżetu określała terminy składania wniosków do budżetu miasta. Uchwała ta utraciła 
moc w październiku 2010 roku, gdyż Rada podjęła nową uchwałę  w sprawie trybu 
prac nad  projektem uchwały budżetowej. Obowiązujący dzisiaj tryb prac nad 
projektem uchwały budżetowej wynika z uchwalonej w 2009 roku nowej ustawy o 
finansach publicznych. Zgodnie z nowymi przepisami terminy składania wniosków do 
budżetu miasta określa prezydent miasta. W związku z tym prezydent wydał stosowne 
zarządzenie, w którym określił mi ędzy innymi że rady osiedlowe mogą do 31 sierpnia 
składać wnioski do budżetu miasta. Jednocześnie poinformowała, że wszystkie rady 
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osiedlowe otrzymały zawiadomienie zawierające informację o terminach składania 
wniosków.  
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie poprosił o uzasadnienie decyzji o uchyleniu 
zarządzenia w sprawie powołania II zastępcy Prezydenta Miasta ds. Społeczno-
Gospodarczych. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta wyjaśnił, że powołana na to stanowisko osoba 
została wybrana na Starostę Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego. 
 
Grzegorz Mankiewicz kontynuując pytania poprosił o bliższą informację na temat 
podmiotu, któremu prezydent umorzył podatek od nieruchomości w wys. 146 tys. zł. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zastrzegł, że swoje wyjaśnienie może  ograniczyć 
do informacji, że umorzenie dotyczyło  spółek gminnych. 
 
Po tych wyjaśnieniach Grzegorz Mankiewicz zwrócił uwagę na brak w Sprawozdaniu 
z działalności Prezydenta Miasta informacji na temat wniesienia wkładu 
niepieniężnego do utworzonej Spółki MZK, odbytym zgromadzeniu wspólników tej 
spółki oraz wybrania prezesa  i rady nadzorczej. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta wyjaśnił, że przekształcenie Miejskiego Zakładu 
Komunikacyjnego w spółkę wynika z podjętej przez Radę Miasta uchwały. 
Poinformował również, że rada nadzorcza ww. spółki liczy trzy osoby posiadające 
odpowiednie kwalifikacje. Spotkała się ona dwukrotnie   oraz wybrała prezesa spółki. 
Na zakończenie zadeklarował, że imienne informacje przedstawi na piśmie.  
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, prowadząca obrady ogłosiła 5 
minut przerwy. (od 15.35. do 15.40). 
 
Ad. 5. 
Prezentacja Studium programowo-przestrzennego dla kompleksu basenowo-
rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu. 
(pisemne opracowanie – w załączeniu do protokółu) 
 
Jako pierwszy głos zabrał mgr inż. (...)*. Tytułem wstępu poinformował o 
dotychczasowych dokonaniach firmy projektowo – doradczej Schich & Partner, która 
wykonała ww. Studium. 
 
Następnie radni obejrzeli multimedialną prezentację którą szczegółowo omówił mgr 
inż. arch. (...)*  (kierownik biura projektowego, współautor opracowania). 
Na wstępie poinformował, że badaniu zostały poddane trzy proponowane lokalizacje, 
tj.: 
- działka przy ul. Królowej Jadwigi 
- działka w Kłodnicy 
- działka w os. Azoty. 
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Ocena proponowanych lokalizacji obejmowała między innymi : 
- uwarunkowania urbanistyczne, architektoniczne i krajobrazowe, 
- dostępność komunikacyjną  i infrastrukturę działek 
- warunki organizacyjne i ekonomiczno-techniczne 
oraz  analizę skutków oddziaływania inwestycji na środowisko. 
 
Z przeprowadzonych badań i wniosków wynika, że najkorzystniejszym terenem pod 
planowany  kompleks basenowo-rekreacyjny jest działka w os. Azoty.  
Następnie po omówieniu wniosków dotyczących poszczególnych lokalizacji i 
uzasadnieniu propozycji lokalizacji ww. inwestycji na działce w os. Azoty,  
przedstawił informację na temat : 
- określenia potrzeb i grup docelowych przyszłych użytkowników kompleksu 
basenowo-rekreacyjnego, 
- proponowanych atrakcji, 
- parametrów planowanego obiektu, 
- zagospodarowania działki. 
Na zakończenie obszernie uzasadnił  celowość realizacji ww. przedsięwzięcia w 
Kędzierzynie-Koźlu. 
  
Po prezentacji Studium programowo-przestrzennego dla kompleksu basenowo-
rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu  rozpoczęła się dyskusja. 
 
Grzegorz Peczkis – w wystąpieniu zwrócił uwagę na brak w  opracowaniu kosztów  
użytkowania, zakwestionował założenie dot. zużycia energii elektrycznej oraz 
interesował się kwestiami dot. eksploatacji obiektu, w tym niezbędnego zatrudnienia 
pracowników dla prawidłowego funkcjonowania kompleksu basenowo-rekreacyjnego. 
Podzielił się również obawami, że obiekt ten – podobnie jak większość tego typu na 
terenie kraju - będzie deficytowy. W związku z tym ma obawy czy miasto będzie stać 
na taki obiekt. Na zakończenie wyraził uznanie dla autorów studium za wysoki 
poziom opracowania.  
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie zaznaczył, że podobnie jak większość mieszkańców, 
jest zwolennikiem wybudowania takiego obiektu na terenie Kędzierzyna-Koźle. 
W dalszej części podzielił się obawami czy gminę będzie stać na wybudowanie  
(szacunkowy koszt ok. 35 mln. zł) oraz utrzymanie takiego obiektu  Przypomniał o 
innych niezbędnych inwestycjach poprawiających funkcjonowanie miasta (remonty 
ulic, budowa obwodnicy, budowa mostu itp). Na zakończenie również wyraził uznanie 
dla autorów opracowania.  
 
Rafał Olejnik poinformował o toczącej się na forum internetowym dyskusji, w której 
mieszkańcy popierają plany budowy parku wodnego w Kędzierzynie-Koźlu. W dalszej 
części zaapelował o merytoryczną dyskusję i podkreślił, że po raz pierwszy, przed 
podjęciem decyzji o realizacji inwestycji, Rada otrzymała tak obszerne informacje  
zawarte w Studium programowo-przestrzennym dla kompleksu basenowo-
rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu. 
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Grzegorz Chudomięt na wstępie podał przykłady inwestycji, których koszt i zakres 
zmieniał się w trakcie realizacji (hala targowa, hala sportowa przy ul. Mostowej, dom 
kultury w Koźlu). Zwrócił uwagę, że dla tych inwestycji nie sporządzono studium 
programowo-przestrzennego, co być może miało wpływ na późniejsze zmiany dot. 
zakresu prac i kosztów realizacji. Na zakończenie wskazał na pozytywne aspekty 
wynikające z opracowania i przedłożenia radnym Studium programowo-
przestrzennego dla kompleksu basenowo-rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Zbigniew Barszcz poparł plany prezydenta miasta dot. wybudowania w mieście 
kompleksu basenowo-rekreacyjnego. Wyraził również przekonanie, że jeżeli inne 
dużo mniejsze ośrodki miejskie potrafiły zrealizować taką inwestycję, to również 
Kędzierzyn-Koźle podoła takiemu wyzwaniu. 
 
Grzegorz Mankiewicz ponownie wskazał na duże zapotrzebowanie mieszkańców 
Kędzierzyna-Koźla na obiekt typu aquapark.. Jednocześnie podzielił się obawami czy 
gmina udźwignie obciążenie finansowe takiej inwestycji. Jego zdaniem należałoby 
rozważyć możliwość wybudowania w mieście mniejszego obiektu basenowo-
rekreacyjnego. Przypomniał o innych inwestycjach potrzebnych w mieście (np. 
modernizacja ul. Kozielskiej). W dalszej części  wyraził żal, że prezydent nie 
poinformował radnych o przeznaczeniu kwoty 45 tys. zł na wykonanie ww. studium. 
Podzielił się swoją opinią, że prezydent „od początku kadencji mydli oczy 
inwestycjami”. Jego zdaniem przez miniony rok nic nie zostało zrobione. Przypomniał 
również o niezrealizowanej do tej pory prośbie skierowanej do prezydenta miasta o 
opracowanie planu kadencyjnego, który pozwoliłby określić priorytety inwestycyjne w 
zależności od finansowych możliwości gminy.  
 
Zbigniew Barszcz nie zgodził się z opinią, że przez rok nic nie zostało zrobione  
(podał przykłady: modernizacja ulicy Grzybowej, restrukturyzacja MZBK i MZK, 
reorganizacja Urzędu Miasta. Jednocześnie wyraził nadzieję, że efekty zmian będą 
widoczne niebawem. Zwrócił również uwagę, że budżet miasta na rok 2011 
opracowany przez poprzedniego prezydenta miasta, jest kontynuacją zadań z 2010 r.  
 
Elżbieta Czeczot, przewodnicząca Rady Miasta podzieliła się uwagą, że dzisiejsza 
prezentacja zapoczątkowała nową jakość inicjowania dyskusji na temat zasadności, 
celowości  i potrzeb inwestycji w mieście. Nie zgodziła się z wypowiedzią Grzegorza 
Mankiewicza. Podkreśliła, że jest to zbyt krótki czas aby dotychczasowe działania 
prezydenta miasta przyniosły widoczne efekty. 
 
Wojciech Jagiełło przypomniał o opracowanej około 6 lat temu koncepcji 
modernizacji kompleksu AZOTOR. Wyraził uznanie dla autorów opracowania oraz 
podziękował za dzisiejszą ciekawą prezentację. Jednocześnie podzielił się opinią, że 
w obecnej sytuacji korzystniejszym rozwiązaniem byłoby wybudowanie basenu przy 
Zespole Szkół Nr 1i wyremontowanie kompleksu sportowego AZOTOR. 
 
Stanisław Gładysz na wstępie powołując się na dane demograficzne zwrócił uwagę na 
tendencję spadkową dla Kędzierzyna-Koźla. Krótko przypomniał historię przejęcia 
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przez gminę obiektu przy ul. Mostowej, który dzisiaj po remoncie służy sportowcom i 
mieszkańcom. Poparł plany budowy na terenie Kędzierzyna-Koźla kompleksu 
basenowo-rekreacyjnego oraz interesował się przyjętymi normatywami dot. 
przepustowości odwiedzających dla. poszczególnych obiektów tworzących ww. 
kompleks.  
 
Ryszard Pacułt na wstępie pozytywnie ocenił fakt przedstawienia  na dzisiejszej sesji  
Studium programowo-przestrzennego dla kompleksu basenowo-rekreacyjnego w 
Kędzierzynie-Koźlu, gdyż radni i zainteresowani mieszkańcy poszerzyli wiedzę na 
temat planowanej inwestycji. W dalszej części wskazał na potrzebę inwestowania w 
obiekty, które w przyszłości uatrakcyjnią życie mieszkańców. Przypomniał sceptyczne 
nastawienie niektórych radnych do decyzji ówczesnego prezydenta Miasta Wiesława 
Fąfary w sprawie modernizacji hali sportowej przy ul. Mostowej. Dzisiaj 
z perspektywy czasu okazało się, że decyzja podjęta kilka lat temu była trafna a hala 
sportowa cieszy się dużym zainteresowaniem i popularnością. Wyraził nadzieję, że i 
tym razem radni podejmą słuszną decyzję.  
 
Do zagadnień poruszonych w trakcie dyskusji obszerne wyjaśnienia  udzielili: 
- mgr inż. arch. (...)* , kierownik biura projektowego, współautor opracowania 
- mgr inż. (...)*, przedstawiciel biura projektowego 
- oraz (...)*, doradca biura projektowego w sprawach finansowych  z firmy ISSO 
 
W dyskusji wskazywano, że opracowanie pt. Studium programowo-przestrzenne dla 
kompleksu basenowo-rekreacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu jest pierwszym krokiem, 
poprzedzającym wykonanie analizy ekonomiczno-finansowej wraz z biznesplanem. 
Pozyskane informacje będą podstawą decyzji w sprawie budowy kompleksu 
basenowo-rekreacyjnego. Zwracano uwagę na duże zapotrzebowanie mieszkańców na  
usługi możliwe do zaoferowania w całorocznych obiektach rekreacji wodnej typu  
kompleks basenowo-rekreacyjny.  
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady podziękowała 
przedstawicielom biura projektowego za prezentację i obszerne wyjaśnienia. 
Następnie ogłosiła 15-to minutową przerwę (od 16.45 do 17.00) 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji kolejnych 
punktów porządku obrad. 
 
Ad. 6. 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle 

odrębnych obwodów głosowania w szpitalach, domu pomocy społecznej i areszcie 
śledczym, ustalenie ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu 
Rzeczypospolitej zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku,  
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Przewodniczący komisji prawno-administracyjnej Tadeusz Urbańczyk  poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta Czeczot 
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XII/145/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 roku 

 
w sprawie utworzenia na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle odrębnych obwodów 
głosowania w szpitalach, domu pomocy społecznej i areszcie śledczym, ustalenia 
ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych w wyborach 
do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej  i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na dzień 9 października 2011 roku.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania do stanu faktycznego opisu granic 
stałych obwodów głosowania na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle.  
 
Przewodniczący komisji prawno-administracyjnej Tadeusz Urbańczyk  poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta Czeczot 
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 
 

Uchwała Nr XII/146/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 roku 

 
w sprawie dostosowania do stanu faktycznego opisu granic stałych obwodów 
głosowania na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kędzierzyn-Koźle 

do reprezentowania w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Czysty Region”, 
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Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili 
przewodniczący komisji urbanistyki, architektury i środowiska naturalnego Zbigniew 
Barszcz  oraz przewodniczący komisji prawno-administracyjnej Tadeusz Urbańczyk. 
 
Grzegorz Mankiewicz poprosił o bliższą informację na temat kandydatury Mariusza 
Rozmiarka oraz  przeprowadzonego konkursu na dyrektora MSO. 
 
Mariusz Rozmiarek, dyrektor MSO w autoprezentacji przedstawił informację na temat 
swojej drogi zawodowej. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 
(Na prośbę  Grzegorza Chudomięta zaprotokółowano, że  nie brał udziału w głosowaniu). 
 
 

Uchwała Nr XII/147/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 r. 

 
w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Kędzierzyn-Koźle do reprezentowania                 

w Zgromadzeniu Związku Mi ędzygminnego "Czysty Region" 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle i nadania jej Statutu 
 
W dniu obrad radni otrzymali autopoprawkę prezydenta miasta do projektu uchwały 
uwzględniającą wnioski przyjęte na posiedzeniu Komisji Prawno-Administracyjnej w dniu 
23.08.br. oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w dniu 30.08.br. 
 
Autopoprawka dotyczyła zapisów: 
 
- w § 2 ust. 6 Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle wyrażenie 
„złożenia ślubowania” zastąpić na „od dnia wyboru” 

Cały ust. 6 otrzyma wówczas brzmienie: Kadencja Młodzieżowej Rady trwa 2 lata 
od dnia wyboru; 
 
- § 2 ust. 2 otrzymuje brzmienie: Młodzieżowa Rada jest reprezentacją o charakterze 
konsultacyjnym uczniów szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych miasta 
Kędzierzyn-Koźle; 
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- § 2 ust. 7 otrzymuje brzmienie: Prezydent i Rada Miasta udzielają Młodzieżowej 
Radzie niezbędnej pomocy organizacyjnej, merytorycznej i technicznej. 
 
- § 5 otrzymuje brzmienie: Sesje Młodzieżowej Rady odbywają się w Sali Obrad Rady 
Miasta przy ul. Piramowicza 32 lub innym wyznaczonym przez Przewodniczącego 
Rady miejscu. 
 
- § 7 otrzymuje brzmienie: Środki na działalność Młodzieżowej Rady ujęte są w 
budżecie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
- § 11 ust. 1 otrzymuje brzmienie: Przewodniczący Rady Miasta zwołuje I sesję 
Młodzieżowej Rady w ciągu 14 dni od ogłoszenia przez Prezydenta zbiorczych 
wyników wyborów do Młodzieżowej Rady i prowadzi obrady do momentu wyboru 
Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta. 
- § 11 ust. 2 otrzymuje brzmienie:  
 O sesji Przewodniczący Rady Miasta powiadamia radnych najpóźniej na 7 dni przed 
wyznaczonym terminem, wysyłając zawiadomienie zawierające: 
1) określenie daty, godziny i miejsca I sesji nowo wybranej Młodzieżowej Rady; 
2) porządek obrad; 
3) sposób otwarcia sesji; 
4) wybór Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta; 
5) powierzenie przewodnictwa obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu. 
 
- § 43 ust. 2 otrzymuje brzmienie: W okręgu wyborczym wybiera się od 1 do 3 radnych 
Młodzieżowej Rady zgodnie z załącznikiem do niniejszego Statutu. 
 
- § 53 otrzyma brzmienie: Załącznik nr 1 do Statutu Młodzieżowej Rady, 
aktualizowany będzie każdorazowo w sposób uwzględniający zmiany wprowadzone w 
reorganizacji szkoły (zespołu szkół), lub też wynikający z powstania nowej szkoły 
(zespołu szkół) w terminie do wydania zarządzenia Prezydenta Miasta o wyborach do 
Młodzieżowej Rady. 
 
Przewodniczący Komisji OKiKF Ryszard Pacułt oraz Przewodniczący Komisji 
Prawno-Administracyjnej Tadeusz Urbańczyk przedstawili wnioski wypracowane 
przez obie komisje. Wnioski te zostały przyjęte przez prezydenta miasta i przedłożone 
Radzie w trybie autopoprawki. 

 
Wojciech Jagiełło z zadowoleniem przyjął informację o uwzględnieniu przez 
prezydenta wniosków i wprowadzeniu ich do projektu uchwały jako autopoprawki. 
Wyraził również nadzieję, że Rada Miasta będzie konsultowała z Radą Młodzieży 
tematy mające istotne znaczenie dla młodziezy. Na zakończenie zadeklarował 
przedstawienie w przyszłm roku propozycji zapisów do Statutu Młodzieżowej Rady 
Miasta, aby umożliwi ć wszystkim uczniom szkół gimnazjalnych i 
ponadgimnazjalnych udział w pracach Młodzieżowej Rady. (Przypomniał o 
ograniczeniach dla uczniów mieszkających na terenie Kędzierzyna-Koźla a uczących 
się poza gminą Kędzierzyn-Koźle – i odwrotnie). 
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Grzegorz Chudomięt również poparł powołanie Młodzieżowej Rady Miasta oraz 
wyraził nadzieję że współpraca obu rad będzie przebiagała bez zakłóceń. 
 
Mirosław Wantuła upewnił się czy treść  § 53 uwzględnia sugestie Komisji Prawno-
Administracyjnej, aby wprowadzić taki zapis, który będzie uwzględniał ewentualne 
zmiany dot. liczby  uczniów w danej szkole, tak aby liczba mandatów uzależniona 
była  od liczby uczniów. 
 
Maciej Pająk, radca prawny Urzędu Miasta w wystąpieniu uzasadnił zaproponowany 
zapis § 53 oraz powołując się na art. 5b ust. 2 i 3 ustawy o samorządzie gminnym  
zwrócił uwagę, że jedynie rada gminy ma uprawnienia do uchwalenia i zmieniania 
statutu młodzieżowej rady. 
 
Wojciech Jagiełło wyraził nadzieję, że radni podejmą stosowną uchwałę w przypadku   
wystąpienia przesłanek uzasadniających  wprowadzenie zmian. 
 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta 
Czeczot podała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką prezydenta 
miasta.: 
„za” oddano 22 głosy, tj. uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 

Uchwała Nr XII/148/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 r. 

 
w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami, 
 
Przewodniczący Komisji OKiKF Ryszard Pacułt poinformował, że komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem aby w § 3 
wykreślić wyrażenie „może”. 
Cały § 3 otrzyma wówczas brzmienie: „W przypadku powzięcia informacji                            
o nieprawidłowościach w organizacji i funkcjonowaniu Żłobka, klubu dziecięcego lub 
sprawowanej opieki przez dziennego opiekuna, Prezydent Miasta prowadzi czynności 
nadzorcze także poza planem nadzoru, o którym mowa w § 1.  
 
Ponadto komisja zwróciła się z prośbą do prezydenta miasta o rozważenie zasadności 
utrzymywania tego paragrafu  w uchwale, gdyż jest on tożsamy  z art. 55 ust. 2 ustawy                     
o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. 
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Na zakończenie zwrócił uwagę, że prezydent podzielił wątpliwości komisji, co 
znalazło odzwierciedlenie w autopoprawce przedłożonej radnym w trakcie dzisiejszej 
sesji. 
 
Wojciech Jagiełło podziękował Komisji OKiKF za uwzględnienie jego sugestii, co 
usprawniło procedowanie projektu uchwały i spowodowało skrócenie dyskusji na 
sesji. 
 
Grzegorz Mankiewicz  poprosił o planowany termin przedłożenia Radzie projektu 
uchwały w sprawie współfinansowania prowadzenie żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Aleksandra Felsztyńska, kierownik Wydziału Oświaty i Kultury  poinformowała, że 
Wydział planuje przedłożyć radnym taki projekt uchwały. Jednocześnie 
poinformowała, że  do tej pory nie zaobserwowano dużego zainteresowania 
prowadzeniem takiej działalności ( do Urzędu zwróciła się z pytaniem jedna osoba). 
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się uwagą, że przyczyną niewielkiego zainteresowania 
utworzeniem na terenie miasta placówek typu żłobki i kluby dziecięce może być brak 
stosownej uchwały i środków w budżecie miasta. 
 
Aleksandra Felsztyńska, kierownik Wydziału Oświaty i Kultury podzieliła zdanie 
przedmówcy. Poinformowała również o istniejącej już uchwale dot. dopłat do 
przedszkoli niepublicznych. Podobne zasady mają być przyjęte dla niepublicznych 
żłóbków i klubów dziecięcych.  
 
Andrzej Kopeć poinformował o swojej inicjatywie uchwałodawczej, którą zamierza 
dzisiaj złożyć na ręce Przewodniczącej Rady Miasta,  w sprawie wysokości i zasad 
ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na 
terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. Zgodził się z Grzegorzem Mankiewiczem, że w 
pierwszej kolejności Rada powinna podjąć taką uchwałę, stwarzając tym samym 
zachętę dla podmiotów planujących otwarcie tego typu placówek.  
 
Wojciech Jagiełło podzielił się swoimi wątpliwościami na temat podstaw prawnych 
dot. pobierania opłat za dzieci uczęszczające do żłobków. Po zakwestionowaniu 
podstawy prawnej dot. pobierania opłat za żłobki, poprosił radcę prawnego o 
odniesienie się do tej kwestii. 
 
Ustalono, że odpowiedź zostanie udzielona w punkcie interpelacje i zapytania radnych. 
 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady poddała pod 
głosowanie projekt uchwały uwzględniający autopoprawkę. 
„za” oddano 22 głosy, tj. uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XII/149/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
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z dnia 31 sierpnia 2011 r. 
 

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Żłobkami, klubami dziecięcymi oraz  
dziennymi opiekunami. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
 
Przewodniczący Komisji ZSSiR Rafał Olejnik poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała ww.  projekt uchwały. 
 
Stanisław Gładysz nawiązując do pierwszego akapitu wprowadzenia do Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie – przedstawił swoje zastrzeżenia 
dot. pojęcia rodzina oraz rzeczywistych statystyk przemocy w rodzinie. 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że nie będzie brał udziału w głosowaniu, gdyż nie 
zgadza się  z definicją pojęcia „przemoc w rodzinie”  przedstawioną w art. 2 ust. 2 
ustawy z dnia 29.07.2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów 
„przeciw’ 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr XII/150/11 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 r. 

 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

na lata 2011-2015 dla Gminy Kędzierzyn - Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                     
w Kędzierzynie-Koźlu oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 
Ewa Odulińska, Wiceprzewodnicząca Komisji ZSSiR poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
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Uchwała  Nr XII/151/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 r.  

 
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-
Koźlu oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wojciech Jagiełło nawiązując do str. 4 uzasadnienia do projektu uchwały, gdzie 
została zawarta informacja, że w dziale 801 – oświata i wychowanie, rozdz. 80101 – 
szkoły podstawowe zmniejsza się o kwotę 31.094,00 zł. wydatki na wynagrodzenia i 
składki od nich, jednocześnie o tę kwotę zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i 
składki od nich w rozdz. 80110 – gimnazja z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 
wynagrodzenia w nowo utworzonym z dniem 1 września br. Gimnazjum nr 6 – 
przypomniał, że przy podejmowaniu uchwały w sprawie utworzenia ww. gimnazjum 
przedstawiał swoje obawy, że utworzenie tej placówki spowoduje wzrost kosztów 
ponoszonych przez gminę na funkcjonowanie oświaty. Dzisiaj jego obawy 
potwierdziły się i przypuszcza, że roczne koszty związane z utworzeniem Gimnazjum 
nr 6 będą oscylowały w wys. 120 tys. zł. Przypomniał, że w trakcie dyskusji prezydent 
informował, że utworzenie tej placówki nie spowoduje dodatkowych kosztów. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zwrócił uwagę, że jest to przesunięcie środków, a 
nie zwiększenie.   
 
Wojciech Jagiełło podtrzymał swoje obawy na temat dodatkowych kosztów 
wynikających z utworzenia Gimnazjum nr 6.  
 
Alina Janik, skarbnik miasta na wstępie zaznaczyła, że nikt nie mówił że na  
gimnazjum nie będą wydawane pieniądze. Ponadto podkreśliła, że  ogólne wydatki 
zaplanowane na Szkołę Podstawową  Nr 18 nie zwiększyły się lecz są jedynie 
rozłożone na dwa rozdziały.  
 
Grzegorz Mankiewicz poprosił o informację, czy Gimnazjum Nr 6 ma dyrektora ? 
 
Aleksandra Felsztyńska, kierownik Wydziału Oświaty  i Kultury wyjaśniła, że  
dyrektor PG Nr 6 został powołany zarządzeniem Prezydenta Miasta na okres 10-ciu 
miesięcy. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
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„za” oddano 18 głosów 
„przeciw’ 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 

Uchwała Nr  XII/152/11    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  31 sierpnia 2011r.    

   
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej, 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy 

 

Uchwała Nr XII/153/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 sierpnia 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych 
dla zakładów budżetowych na rok 2011 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o uzasadnienie zwiększenia dofinansowania na 
schronisko dla zwierząt o kwotę 37.600,00 zł.  
 
Mariusz Rozmiarek, dyrektor MSO wyjaśnił, że na dofinansowanie schroniska została 
zaplanowana kwota 7.600 zł. z przeznaczeniem na wykonanie projektu wybiegów dla 
bezdomnych psów. Natomiast 30 tys. zaplanowano na składowisko odpadów na tzw. 
pasywne spalanie gazu składowiskowego. 
 



 15

Kolejne pytanie Grzegorza Chudomięta dotyczyło uzasadnienia stawki dotacji dla 
MZK. 
 
Wyjaśnień udzieliła  Joanna Koziarka, prezes Spółki MZK – zwróciła uwagę na 
zmieniające się ceny paliwa i mniejszą liczbę wozo/km. 
(pisemne  uzasadnienie w załączeniu do projektu uchwały) 
 
Mirosław Wantuła poprosił o doprecyzowanie uzasadnienia wydatków dla MSO i na 
schronisko dla zwierząt. Podzielił się uwagą, że na posiedzeniu komisji finansowo-
gospodarczej pani skarbnik przedstawiła uzasadnienie, które różni się od wyjaśnień 
przedstawionych przez dyrektora MSO na dzisiejszej sesji. 
 
Skarbnik Miasta Alina Janik  poinformowała, że podtrzymuje wyjaśnienia  
przedstawione na posiedzeniu komisji oraz uzupełniła je o informację na temat trzech 
wniosków złożonych przez dyrektora MSO dot. zabezpieczenia łącznej kwoty 
37.600,00 zł.  
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów 
„przeciw’ 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 

Uchwała Nr XII/154/11    
                                                                                                                             

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  31 sierpnia 2011r.       

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych  

dla zakładów budżetowych na rok 2011. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 
 
 
Ad 7. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 
 
Wojciech Jagiełło zwrócił się z pytaniem w sprawie  poboru opłat za pobyt dziecka w 
żłobku – podzielił się  wątpliwościami dot. obowiązującego stanu prawnego . 
 
Radca prawny Maciej Pająk zwrócił uwagę, że radny Wojciech Jagiełło przygotował 
się do zadania pytania, tj. przeanalizował stosowne przepisy, które zrodziły jego 
wątpliwości. Natomiast on jako radca prawny swoje przygotowania do sesji poprzedził 
analizą  zawartości porządku obrad. W związku z tym, że problem poruszony przez 
Wojciecha Jagiełło nie wynika z tematów ujętych w porządku obrad dzisiejszej sesji, 
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nie może ad hoc  udzielić odpowiedzi na to pytanie. Jednocześnie zadeklarował, że 
jeżeli prezydent zleci radcom prawnym Urzędu sporządzenie odpowiedzi, to zostanie 
ona udzielona bez zbędnej zwłoki.  
 
Wojciech Jagiełło  poinformował, że na czerwcowej sesji złożył zapytanie dot. 
podstawy prawnej pobierania opłaty za korzystanie z opieki żłobkowej. Z udzielonej 
w lipcu odpowiedzi wynika że trwają prace nad przygotowaniem projektu uchwały, 
który uwzględni nowe regulacje prawne. Zwrócił uwagę, że do dnia dzisiejszego radni 
nie otrzymali takiego projektu.  
 
Kamila Prymka odpowiedzialna w Wydziale Zarządzania Drogami za bieżące 
utrzymanie dróg oraz obiektów mostowych udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego 
Łukasza Szostaka dot. ubytków na ul. Broniewskiego oraz rozwiązania problemu  
dojazdu do Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Zwycięstwa 6. 
 
Grzegorz Mankiewicz poinformował, że w trakcie sesji złożył na ręce prezydenta 
miasta dokument wskazujący, że w jednej z jednostek organizacyjnych doszło do 
nieprawidłowości. W związku z tym zwrócił się do prezydenta miasta z interpelacją o 
zweryfikowanie nieprawidłowości sygnalizowanych w piśmie. 
 
Rafał Olejnik poprosił o podanie terminu zamontowania przed salą posiedzeń 
nagłośnienia. Przypomniał, że w tej sprawie składał wniosek i uzyskał pozytywną 
odpowiedź. 
 
Prezydent Miasta Tomasz Wantuła potwierdził, że odpowiedź była pozytywna, jednak 
okazało się, że nie wszyscy przychylają się do tej prośby. W związku z tym  
rozważana jest opcja montażu takiego nagłośnienia w taki sposób by była możliwość 
jego wyciszania. 
 
Ryszard Pacułt poinformował o rosyjskim internetowym wpisie, gdzie stan cmentarza  
żołnierzy radzieckich przy al. Jana Pawła II został przedstawiony w negatywnym 
świetle. Po odczytaniu fragmentów notatki  zwrócił uwagę, że stan faktyczny 
cmentarza jest dużo lepszy niż przedstawiony na forum internetowym. W związku z 
tym zwrócił się z prośbą o podjęcie działań, które w przyszłości zapobiegną 
dyskredytacji naszego  miasta z powodu rozpowszechniania fałszywych informacji. 
 
Jan Kwiczak, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Infrastruktury 
poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał od jednego z mieszkańców 
Kędzierzyna-Koźla informację o takim wpisie internetowym i jego wystąpieniu do 
ambasady rosyjskiej, w którym wyraził oburzenie z powodu rozpowszechniania 
kłamstw na internetowym forum. 
W dalszej części zapewnił, że służby zajmujące się utrzymaniem ww. cmentarza dbają 
o porządek i estetykę cmentarza. 
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Halina Mińczuk  zwróciła uwagę, że w tej sprawie  również służby Urzędu Miasta 
powinny podjąć oficjalne kroki i wystąpić z pismem dementującym  publikowane 
oszczerstwa.  
W dalszej części po przedstawieniu problemu zapadniętej jezdni przy ul. Ligonia, 
poprosiła o informację kiedy jezdnia zostanie naprawiona. 
 
Kamila Prymka odpowiedzialna w Wydziale Zarządzania Drogami za bieżące 
utrzymanie dróg poinformowała, że prace naprawcze zostaną przeprowadzone wkrótce 
(za tydzień).  
 
Marek Niemiec poinformował o interpelacji, w której krytykuje organizowanie na 
terenie boisk sportowych imprez nie mających związku z rywalizacją sportową. Podał 
przykład imprezy Beatch Party zorganizowanej  5 sierpnia na płycie boiska w Koźlu. 
W trakcie tej imprezy została zniszczona płyta boiska. 
 
Grzegorz Chudomięt złożył wnioski w sprawie naprawienia ogrodzenia, drzwi 
wejściowych i posprzątanie płyty boiska przy ul. Zwycięstwa oraz naprawienia  
oświetlenia przy ul. Lompy. 
 
Ad. 8. 
Wolne wnioski 
 
Andrzej Kopeć wystąpił z wnioskiem do prezydenta miasta o zbadanie wspólnie ze 
starostwem możliwości wyburzenia muru między terenem szpitala a  Parkiem 
Pojednania. Brak muru powiększy teren parku i poprawki estetykę miasta w tym 
rejonie.  
 
Ad. 9. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 18.35 
Protokółowała  H. Olkowska 


